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Vragen van de leden Van Nispen en Van Raak (beiden SP) aan de Minister 
van Justitie en Veiligheid over het bericht dat de prestatie-eisen het bestrijden 
van misdaad dwarsbomen (ingezonden 27 juli 2020). 

Mededeling van Minister Grapperhaus (Justitie en Veiligheid) (ontvangen 
17 augustus 2020). 

Vraag 1
Waarom is besloten tot prestatieafspraken voor het bestrijden van misdaad?1 

Vraag 2
Erkent u de geschetste situatie dat er grote druk is om bepaalde zaken te 
vervolgen vanwege financiële prikkels? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u het eens met de briefschrijvers dat het nut voor de samenleving van 
groter belang is dan prestatiecijfers? Zo ja, bent u bereid de financierings-
gronden te herzien? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Hoe worden deze prestatiecijfers berekend? 

Vraag 5
Hoe verhouden de prestatiecijfers zich tot eerdere toezeggingen om af te zien 
van bonnenquota, waarbij grotendeels hetzelfde principe werd gehanteerd? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van de leden Van Nispen en 
Van Raak (beiden SP), van uw Kamer aan de Minister van Justitie en 
Veiligheid over het bericht dat de prestatie-eisen het bestrijden van misdaad 
dwarsbomen (ingezonden 27 juli 2020) niet binnen de gebruikelijke termijn 
kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde informatie is 
ontvangen. 

1 www.gelderlander.nl, 24 juli 2020, https://www.gelderlander.nl/nijmegen/prestatie-eisen-
dwarsbomen-het-bestrijden-van-misdaad-in-oost-nederland-miljoenen-kunnen-beter-
besteed~a19a1eda
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Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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